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RONDVRAAG : Vele vragen bereiken mij van inwoners uit onze gemeente waarom er nog steeds geen 

actie wordt ondernomen betreffende het braak liggende terrein van de voormalige prins Bernhard 

mavo aan de Imboslaan in Dieren. 

Vele vergaderingen en discussies zijn er al aan vooraf gegaan en een plan gemaakt voor woningbouw 

maar tot op heden na verstrijken van vele jaren , is er helaas nog weinig actie  ondernomen. 

Er was toen nog geen sprake van de stikstof problematiek , vandaar mijn vraag wat hiervan de 

redenen zijn dat het stil is gebleven en verder geen actie is ondernomen ? 
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